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Op 10 november 2016 organiseerde de Commissie voor Cultuur, Jeugd, Sport en 

Media een gedachtewisseling met Sven Gatz, Vlaams minister van Cultuur, 

Jeugd, Media en Brussel en Joke Schauvliege, Vlaams minister van Omgeving, 

Natuur en Landbouw over het Masterplan Bivakplaatsen. Ben Weyts, Vlaams 

minister van Mobiliteit, Openbare Werken, Vlaamse Rand, Toerisme en 

Dierenwelzijn was verontschuldigd. Tijdens de voortzetting van de gedachtewis-

seling op 12 januari 2017 gaf minister Sven Gatz antwoord op de vragen. 

I. Gezamenlijke toelichting door minister Sven Gatz en 

minister Joke Schauvliege 

Minister Sven Gatz licht toe dat het de eerste maal is dat drie ministers samen 

hun schouders zetten onder een masterplan. De eerste reacties op het 

Masterplan Bivakplaatsen vanuit de jeugdsector zijn gemengd. De ministers 

hebben geopteerd voor de realistische aanpak waarbij de doelstellingen tegelijk 

ambitieus en haalbaar zijn, om resultaten te kunnen boeken en stappen vooruit 

te kunnen zetten. De taskforce werd opgericht waar de drie kabinetten deel van 

uitmaken, samen met de afdeling Jeugd, het Departement Landbouw en Visserij, 

Ruimte Vlaanderen, het ANB, Toerisme Vlaanderen en OVAM. In september vond 

de eerste vergadering plaats. De volgende vergadering is gepland in december.  

 

Minister Sven Gatz somt de drie grote actieterreinen op: de aanpak van 

overregulering en complexiteit, het aantal kampplaatsen en het kampmateriaal 

en kennisopbouw en monitoring.  

1. Overregulering en complexe procedures 

1.1. Onthaalbeleid voor jeugdgroepen 

De overregulering bemoeilijkt het onthaalbeleid voor jongeren in gemeenten met 

kampeerterreinen. Er is een wildgroei aan gemeentelijke reglementering 

betreffende de kampen. De minister gelooft sterk in het sensibiliseren, 

informeren en stimuleren van de verschillende partners in dit beleid. Ten eerste 

zet hij in op het verspreiden van goede voorbeelden via vormingen voor lokale 

besturen en uitbaters van kampinfrastructuur. Hij wil de bestaande brochure 

‘Kom uit je tent’ terug in de kijker zetten. Op basis van een aantal goede 

praktijken werd een modelreglement gemaakt. Hij noemt de aanpak in Meeuwen-

Gruitrode als voorbeeld voor een goede aanpak van het onthaalbeleid voor 

jeugd- en jongerengroepen.  

 

De minister somt een aantal gerealiseerde acties op. Op 7 juni 2016 werd er een 

workshop regulitis georganiseerd voor uitbaters van kampplaatsen en lokale 

bestuurders. Het CJT, VVJ en VVSG bespreken de verdere uitrol van de 

workshop. De Ambrassade zorgt voor de update van de brochure ‘Kom uit je tent’ 

voor de zomer van 2017. De werkgroep Jeugdtoerisme van de Ambrassade 

neemt het voortouw in de voorbereiding van een kampcharter voor lokale 

besturen.  

 

Ook op het vlak van de toeristentaks wil de minister de gemeenten sensibiliseren, 

informeren en stimuleren. Dit omvat onder meer een handboek voor het lokale 

jeugdbeleid en het verspreiden van goede voorbeelden. Er werd een bevraging 

georganiseerd om te peilen naar de diepte van het probleem van de toeristen-

taks. Slechts 11 van de 123 gemeenten die antwoordden, heffen een toeristen-

taks, waarvan 5 uitzonderingen toestaan voor jongeren- en jeugdtoerisme. Op 

basis van deze cijfers blijkt het probleem beperkter dan aanvankelijk gedacht.  
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Minister Joke Schauvliege vond het een boeiende oefening om met de verschil-

lende bevoegdheden samen te werken. De samenwerking is vlot verlopen. 

 

Eén element van de overregulering betreft het verschillende afvalbeleid van de 

gemeenten. Voor jeugdgroepen is het niet eenvoudig om te weten welk systeem 

geldt in welke gemeente. Als de kampplaats zich niet op gemeentelijk, maar op 

privaat terrein bevindt, geldt nog een ander systeem dan het intercommunale of 

gemeentelijke afvalophalingssysteem. OVAM heeft een evenementenpakket 

uitgewerkt voor muziekfestivals in de zomer en werkt nu aan een kustactieplan 

over afval. Dit zijn inspirerende voorbeelden voor een aanpak voor de jeugdkam-

pen. De minister wil op twee sporen werken. Binnen het onthaalbeleid van 

jongeren moet goed worden aangegeven hoe het afvalophalingssysteem in de 

betreffende gemeente werkt. Daarnaast moeten er goede afspraken worden 

gemaakt met private uitbaters van kampterreinen. Ze hoopt dat de proefpro-

jecten volgende zomer opgestart kunnen worden. De taskforce zal deze zaken in 

kaart brengen. Dit komt tegemoet aan de vragen die de Vlaamse Jeugdraad 

hierover heeft geformuleerd.  

1.2. Visie over spelen in bossen en natuurreservaten 

Spelen in bossen en in de natuur is volgens de minister erg belangrijk. Tegelijk is 

er regelgeving om de natuur te beschermen. De minister wil daarin het evenwicht 

bewaren. In haar beleid zijn toegankelijkheid en beleving van de natuur erg 

belangrijk. Daarom duidt ze in de buurt van kampplaatsen zoveel mogelijk 

speelbossen en -zones aan. Er is een enorme inhaalbeweging gemaakt. De 

ambitie is om in 2018 in elke gemeente een natuurspeelzone te voorzien, waar 

nodig en nuttig. In eerste instantie werden deze vooral in de buurt van 

kampplaatsen aangeduid. Deze zones kunnen permanent zijn of er kunnen ook 

tijdelijke zomerspeelplaatsen worden aangeduid. Hierover wordt gecommuni-

ceerd via de website van het ANB. Deze kaart wordt momenteel aangepast 

omdat er meer speelzones zijn dan aanvankelijk werd gedacht.  

1.3. Wegwerken van regelgevende obstakels met betrekking tot kampvuren 

De afstand om vuur te maken nabij bos- of natuurgebied in Vlaanderen werd reeds 

aangepast van 100 naar 25 meter. Nu wordt er gevraagd om de 25 meterregel uit 

te breiden naar andere bestemmingen. De minister onderzoekt of het Veldwetboek 

in dit kader kan worden aangepast. Een knelpunt betreft het maken van vuur in de 

buurt van heidegebied, gezien het gevaar op heidebranden.  

 

Minister Joke Schauvliege laat een afwegingskader uitwerken voor het installeren 

van vaste kampvuurplaatsen. Dit vermijdt dat er telkens een vergunning moet 

worden aangevraagd en gaat de versnippering aan reglementen tegen. De lokale 

besturen kunnen evenwel nog in plaatselijke uitzonderingen voorzien in het 

politiereglement. 

 

In de bosbeheersplannen wordt vaak vastgelegd dat het hout moet blijven liggen, 

en dus niet kan worden gebruikt voor kampvuren. Voor bossen met nabijgelegen 

kampplaatsen wil de minister onderzoeken hoe kan worden vastgelegd dat er een 

deel van het hout kan worden aangewend door jeugdverenigingen voor het 

kampvuur.  

2. Tekort aan kampplaatsen en kampeermateriaal 

2.1. De stock van het kampeermateriaal wordt op peil gehouden 

Minister Sven Gatz geeft een stand van zaken voor het op peil houden van het 

kampeermateriaal. Elk jaar moet er in de piekperiode een beperkt aantal groepen 
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worden ontgoocheld. Deze legislatuur heeft de minister er bewust voor gekozen 

om het aantal tenten dat jaarlijks wordt aangekocht niet af te bouwen. Ook dit 

jaar gaat de aankoop door van een honderdtal seniortenten voor een correspon-

derend bedrag van 317.000 euro. De minister heeft daarbovenop eind 2016 nog 

125.000 euro geïnvesteerd in de aankoop van veertig extra tenten die in de 

zomer van 2017 bruikbaar zullen zijn. Hij sluit niet uit dat hij dit in de toekomst 

nogmaals zal doen.  

 

Hij blijft het aantal aanvragen voor tenten verder in detail monitoren. Om het 

aanbod van tenten nog verder te optimaliseren zal worden onderzocht hoe 

jeugdbewegingen die beschikken over eigen tenten en deze wensen uit te lenen 

aan andere groepen, kunnen worden ondersteund.  

 

Daarnaast is de minister tevreden over de goede samenwerking met Defensie.  

 

De inkanteling van de provinciale persoonsgebonden bevoegdheden zal ertoe 

leiden dat de tenten van de provincie Vlaams-Brabant onder gezamenlijk beheer 

zullen vallen. Dit kan bijkomende kansen bieden voor de coördinatie en het 

beheer.  

 

Inzake het optimaal benutten van de beschikbare tenten wordt de volledige 

digitalisering van de ULDK nagestreefd. Tegen eind 2016 zal de minister een 

goed zicht hebben op de evaluatie van de digitalisering, zodat begin 2017 de 

verbeterpunten kunnen worden besproken.  

2.2. Het aanbod aan kampterreinen en jeugdverblijven wordt op peil gehouden 

Minister Sven Gatz geeft de informatie mee op basis van de input van het kabinet 

van minister Ben Weyts.  

 

In de piekperiodes voor kampterreinen zijn de jeugdverblijven overbevraagd. 

Proefprojecten zullen worden opgezet die de blinde vlekken in het aanbod kunnen 

wegwerken. Subsidies van Toerisme Vlaanderen worden toegekend aan 

jeugdverblijven voor investeringen in toegankelijkheid, brandveiligheid en 

kwaliteitsverbetering. Dit kadert binnen de reguliere werking in het kader van het 

decreet Toerisme voor Allen. Voor het bepalen van de prioriteiten voor de 

subsidies in 2018 zal het advies van de jeugdsector worden ingewonnen. De 

brochure ‘Jeugdlokalen en verhuur’ zal worden geactualiseerd. Volgens het 

vernieuwde Vrijstellingenbesluit van Ruimtelijke Ordening kunnen jeugdlokalen 

die erkend zijn onbeperkt verhuren aan jeugdgroepen. Ook hierover zal er nog 

verder contact zijn met de jeugdwerkkoepels.  

 

Daarnaast moeten lokale verhuurders en lokale overheden optimaal worden 

geïnformeerd over het verhuren van jeugdlokalen en kampweides. Dit gebeurt 

binnen de communicatielijnen met de lokale besturen.  

 

Minister Joke Schauvliege wil in dit kader nog veel meer communiceren naar 

landbouwers dat zij weides ter beschikking kunnen stellen. In de regelgeving 

Ruimtelijke Ordening was er een mogelijkheid om een weide gedurende negentig 

dagen per jaar te gebruiken om te kamperen. Nu is dat vier periodes van dertig 

dagen. Het Logiesdecreet bevat een vijfenzeventigdagenregel voor terreinen 

waarop georganiseerde groepen kamperen. Deze regel valt onder de vrijstellin-

gen van het decreet. De minister dankt de Vlaamse Jeugdraad om dit knelpunt te 

signaleren zodat dit kon worden verholpen. De communicatie naar de landbou-

wers over het verhuren van weides voor kampen zal door verschillende actoren 

gebeuren, onder meer door de diensten die onder de bevoegdheid Landbouw 

vallen.  
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Er werd een lijst gemaakt van de domeinen die eigendom zijn van het ANB. Er zal 

worden gecommuniceerd over bijkomende terreinen die ter beschikking zullen 

worden gesteld.  

 

Historisch liggen de bestaande jeugdverblijven op plaatsen waar ze nu 

zonevreemd zijn, met name in natuur- of VEN-gebied. Er wordt een gewestelijk 

RUP opgemaakt voor de jeugdverblijven die in VEN-gebied gelegen zijn en een 

provinciaal RUP voor de jeugdverblijven in West-Vlaanderen. Bij niet-

compatibiliteit wordt er gezocht naar alternatieven.  

3. Kennisopbouw en monitoring 

Minister Sven Gatz vindt het belangrijk om permanent een inventaris te hebben 

van de bestaande informatie. De informatie wordt ontsloten en de hiaten worden 

in kaart gebracht. De bestaande databanken van het CJT, de Ambrassade en 

Toerisme Vlaanderen kunnen optimaal worden ontsloten. De GIS-laag Jeugd van 

de Ambrassade en bepaalde data van de afdeling Jeugd kunnen hieraan worden 

gekoppeld.  

 

In het kader van de evaluatie van het decreet op de jeugdverblijfscentra en de 

hostels schreef de afdeling Jeugd een onderzoeksopdracht uit, die gegund wordt 

in december 2016. Deze zal worden besproken op de werkgroep Jeugdtoerisme 

van de Ambrassade.  

 

Minister Sven Gatz besluit dat overleg over het Masterplan Bivakplaatsen tussen 

de verschillende kabinetten en administraties en met de sector nodig blijft. De 

landbouwsector zou meer weides ter beschikking kunnen stellen. Binnen de eigen 

domeinen is het perspectief van meer gronden alvast gecreëerd. Hij meent dat 

ook met de aankoop van meer tenten stappen zullen worden vooruitgezet.  

II. Toelichting door de Vlaamse Jeugdraad 

Dries De Smet, coördinator van de Vlaamse Jeugdraad, baseert zijn toelichting op 

het advies van de Vlaamse Jeugdraad van april 2016. Dit advies verwijst naar het 

Vlaamse regeerakkoord, waarin de Vlaamse Regering duidelijk het belang 

vastlegt van een voldoende en divers aanbod en een duurzame infrastructuur. Hij 

is tevreden met de aandacht hiervoor. Hij juicht dit gezamenlijke initiatief van de 

drie ministers toe, waardoor er nu een gedragen plan ligt. Kampen maken deel 

uit van het pedagogische project.  

 

Het advies van de Vlaamse Jeugdraad is gematigd positief en bevat een aantal 

kritische punten. De spreker wil een oproep doen voor meer ambitie. Het huidige 

masterplan bestaat uit een consolidatie van bestaande acties. Hij vindt dit een 

goed plan, al is het nog niet de beste versie ervan.  

 

Steeds meer jongeren vinden toegang tot het jeugdwerk. Het aantal leden binnen 

het jeugdwerk stijgt. Er zijn ook meer grote groepen (met meer dan honderd 

jongeren). De vraag naar (grote) kampplaatsen al dan niet in combinatie met een 

kamphuis en kampweide stijgt. Hij begrijpt dat de ambitie is om het aanbod aan 

bivakplaatsen meer af te stemmen op de vraag. Het is positief dat er extra 

inspanningen voor tentmateriaal zullen worden geleverd. Hij is blij dat hij dit aan 

de sector zal kunnen meedelen.  

 

Een ander aspect van de probleemstelling is de kortere kampperiode als gevolg 

van de verschuiving van de examenperiode en de herexamenperiode. Dit zorgt 

voor een concentratie van de kampen in de twee laatste weken van juli. Dan wil 

iedereen op kamp gaan.  
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Een onderzoek van het CJT toonde aan dat er onzekerheid is over het aanbod. De 

uitbaters van kampplaatsen worden ouder. De zoektocht naar een overnemer 

verloopt vaak niet vlot. Hierin spelen de stedenbouwkundige problemen en het 

teveel aan regelgeving een rol.  

 

Er is meer druk op het jeugdwerk. Het wordt moeilijker om een kamp te 

organiseren, omdat er veel tijd wordt besteed aan het voldoen aan de regelge-

ving. Er is minder tijd voor het uitwerken van de animatie en het pedagogische 

aspect.  

 

Dries De Smet concludeert dat er veel werk verricht is met het Masterplan 

Bivakplaatsen, het advies en de reacties van de jeugdbewegingen. Er is een 

aankondiging geweest van de ministers in Bonheiden en de acties zijn opgestart. 

Hij licht een aantal aanbevelingen van de Vlaamse Jeugdraad toe.  

 

Hij doet een oproep aan minister Ben Weyts om de regelgeving voor speciaal 

vervoer te uniformiseren op provinciaal vlak. Er zijn verschillen wat betreft de 

termijn en de kosten. De gratis rit voor jongeren onder de twaalf jaar is 

afgeschaft. Jeugdverenigingen worden niet aangemoedigd om het openbaar 

vervoer te nemen. Hij vraagt om het mogelijk te maken dat groepen een normale 

lijnbus kunnen reserveren aan de kostprijs van een belbus. Die laatste biedt 

slechts plaats aan een achttiental mensen.  

 

In het kader van het decreet Toerisme voor Allen is de jeugdsector vragende 

partij om inspraak te krijgen in de toekenning van de – schaarse – infrastruc-

tuursubsidies. De jeugdsector kent de noden en gaat hieromtrent graag de 

dialoog aan.  

 

Er is nood aan een brede actie in het kader van positieve beeldvorming en 

tolerantie ten aanzien van kampen. Hij stelt vast dat minister Sven Gatz erg trots 

is op het jeugdwerk en aandacht geeft aan de Dag van de Jeugdbeweging. Hij 

suggereert om een boodschap van algemeen nut te maken over de tolerantie 

voor kampen. 

 

Voor de bevoegdheden van minister Joke Schauvliege focust de spreker op de 

groene speelruimte. Slechts twee percent van het bos in Vlaanderen is 

toegankelijk. De ambities van de minister zijn om nog meer speelzones op te 

stellen en in de zomer in tijdelijke speelzones te voorzien. De Vlaamse Jeugdraad 

ervaart deze zones eerder als speelreservaten en zou het bostoegankelijkheids-

principe liever aanpassen. Kinderen moeten nu eerst zoeken waar ze wel nog 

mogen spelen. Het zou beter zijn dat kinderen overal in het bos zouden kunnen 

spelen tenzij aangegeven dat het niet mag. Hij begrijpt dat dit niet evident is in 

het kader van natuurbescherming.  

 

De spreker somt nog een aantal adviespunten op. Hij vraagt om reizen in grote 

groep met de trein gemakkelijker te maken door groepstarieven voordeliger te 

maken dan tarieven voor individuele reizigers.  

 

Daarnaast is het belangrijk om gemeenten te informeren over de inplanting van 

kamphuizen en om sensibiliserend te werken.  

 

Er is nood aan weekendplaatsen voor jeugdgroepen. Hij vraagt om blinde vlekken 

in de steden weg te werken.  

 

Hij adviseert om te zorgen voor een administratieve vereenvoudiging van de 

aanvraag van VIST-specifieke acties. 

 

Tot slot vraagt hij om de verwerking van het kampafval te uniformiseren. 
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III. Vragenronde 

1. Tine Soens 

Tine Soens is tevreden dat het Masterplan Bivakplaatsen wordt besproken. Ze 

mist echter ambitie. Veel van de acties in het plan zijn gericht op informeren, 

sensibiliseren, overleg met de lokale besturen of onderzoek en zijn bestaande of 

lopende acties. De term ‘masterplan’ past volgens haar niet bij het document. 

Bovendien heeft het plan vaak betrekking op lokale bevoegdheden. Ze stelt de 

vraag hoe de minister de lokale bestuurders in die richting kan dwingen. De 

lokale subsidies voor Jeugd die ingekanteld zijn in het Gemeentefonds heeft de 

minister niet meer in handen.  

 

Ze mist ook financiering bij het plan. Bij elke actie moet het budget worden 

gevonden binnen het bestaande budget. Zonder een duidelijk concreet budget 

lijkt dit document eerder een denkoefening. Bovendien ontbreken de indicatoren 

bij de vooropgestelde acties. Ze vraagt hoe de ministers op het einde van de 

legislatuur de impact van het plan kunnen meten.  

 

Een aantal onontbeerlijke thema’s zoals mobiliteit of de tolerantie ten aanzien 

van kampen zijn niet terug te vinden in het masterplan. De Lijn zou momenteel 

aan het onderzoeken zijn of het mogelijk is om haltes tijdens de zomer tijdelijk te 

verplaatsen naar kampplaatsen. Deze maand zou hierover een nieuw overleg 

zijn. Kan de minister hierover een stand van zaken geven?  

 

Wat betreft de overregulering en de complexe procedures valt het haar op dat de 

acties rond de gemeentelijke reglementen, de speelbossen en de wetgeving voor 

de kampvuren bijna letterlijk terug te vinden zijn in de brochure van de 

Ambrassade over regulitis. Deze brochure dateert van het einde van de vorige 

legislatuur. Het lijkt haar dat deze voorstellen al meer dan twee jaar geleden zijn 

opgesteld, en nu worden opgenomen in een lijst zonder concrete budgetten en 

zonder ze concreet aan te pakken.  

 

In het advies van de Vlaamse Jeugdraad leest ze het voorstel om de brochure 

‘Kom uit je tent’ te actualiseren met de gegevens uit het doelgroepenonderzoek 

van het CJT en de Ambrassade. Ze vraagt aan minister Sven Gatz of dit intussen 

gerealiseerd is en vraagt een reactie op het advies van de Vlaamse Jeugdraad 

over de modelreglementen.  

 

Wat betreft het heffen van een toeristentaks voor sociaal toerisme leest ze de 

vraag naar meer duidelijkheid. Wie maakt deze afspraken? Het lijkt haar logisch 

dat voor sociaal toerisme een toeristentaks niet zou mogen gelden.  

 

Ze mist de ambitie die een masterplan zou moeten hebben ook bij het onderdeel 

over de speelzones. Het is positief dat er tegen 2018 in elke gemeente een 

speelzone zou moeten zijn. Ze vraagt de minister hoe en met welke middelen hij 

dit concreet zal aanpakken. Sommige gemeenten waar veel kampen doorgaan in 

de zomer hebben nood aan meer dan één speelzone.  

 

Ze vraagt of dit masterplan werd afgestemd met de Waalse minister bevoegd 

voor Jeugd. Jeugdbewegingen gaan niet enkel in Vlaanderen op kamp.  

 

Artikel 89, 8°, van het Veldwetboek betreffende de afstand om vuur te maken 

wordt onderzocht op een mogelijke aanpassing naar analogie met de 25 

meterregel. Ze vraagt hierbij verduidelijking omtrent de bedoeling, ook omdat 

heel wat lokale besturen hun eigen reglementen hebben.  
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Tine Soens gaat verder in op het tekort aan kampplaatsen en kampeermateriaal. 

De vooropgestelde acties voor de sensibilisering van de landbouwsector en van 

Defensie om meer gronden voor kampen open te stellen, stonden ook al in de 

regulitisbrochure van de Ambrassade van 2014. Waarom zijn deze acties niet 

eerder uitgewerkt en waarom zijn er geen nieuwe acties? Wat betreft het 

kampeermateriaal, lijkt het haar nodig om niet enkel de stock op peil te houden, 

maar ook om te investeren. Ze is tevreden dat de minister veertig extra tenten 

heeft aangekondigd naast de vervangingen. Ze vraagt zich echter af of dit 

voldoende is. De vraag blijft groter dan het aanbod. Ze vraagt naar de stand van 

zaken van het digitale platform voor het ontlenen van kampeermateriaal bij 

groepen die wel eigen tenten hebben. 

 

Bij het onderdeel over kennisopbouw en monitoring vraagt ze een stand van 

zaken van de GIS-laag Jeugd.  

 

Ze herinnert minister Sven Gatz aan zijn belofte om ook de jeugdbewegingen uit 

te nodigen voor de taskforce die het masterplan begeleidt en in uitvoering 

brengt. Zij zijn een belangrijke speler binnen het Masterplan Bivakplaatsen.  

2. Lionel Bajart 

Lionel Bajart is enthousiast over het Masterplan Bivakplaatsen en dankt de 

Vlaamse Jeugdraad voor de duidelijke adviezen. Hij is van mening dat dit 

masterplan een duidelijke stap in de goede richting is. Men kan ambitie bereiken 

door haalbare stappen te formuleren.  

 

Er zijn concrete acties, onder meer het op peil houden van de voorraad aan 

kampeermateriaal, het uitbreiden van het aantal kampeerterreinen en het 

vergemakkelijken van de kampvuurregels. Nog belangrijker is de ambitie om de 

regulitis in te perken. Jeugdwerkers moeten zich kunnen focussen op de inhoud 

en de activiteiten van het kamp en de praktische zaken. Ze moeten zo weinig 

mogelijk in aanraking komen met administratieve lasten. 

 

Veel jeugdverenigingen beperken zich bij de keuze van kampplaatsen niet tot het 

Vlaamse Gewest. Is er overleg geweest over het Masterplan Bivakplaatsen met 

de andere gewesten in België?  

 

Hij vraagt een stand van zaken van de communicatieplannen voor een geschikt 

onthaalbeleid voor de lokale besturen en het modelreglement voor gemeenten, 

waarvan sprake is in de acties ter bestrijding van de regulitis. 

3. Miranda Van Eetvelde 

Miranda Van Eetvelde is tevreden met het gezamenlijke plan van de drie 

ministers. In eerste instantie had ze het gevoel dat dit een verzameling was van 

bestaande, lopende acties. Intussen zijn er al aanvullingen en verbeteringen 

geweest.  

 

Ze heeft vernomen dat er beslist is om met de taskforce Jeugdverblijven op zoek 

te gaan naar acties om zaken te realiseren en knelpunten die reeds lang bestaan 

te verhelpen. Ze vraagt dat jeugdverenigingen zouden worden betrokken bij deze 

taskforce.  

 

De N-VA-fractie is medestander van de minister in de strijd voor een vereenvou-

diging van de complexe procedures en regelgeving. De overheid moet in eigen 

boezem kijken om de regelgeving te versoepelen, af te stemmen of af te schaffen 

waar nodig. Ze geeft het voorbeeld van de 35 dagenregeling voor de aanvraag 

van een machtiging voor een risicovolle activiteit. Deze regeling is niet goed 
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gekend door de jeugdverenigingen. Als dit beter gecommuniceerd zou worden, 

zouden ze gemakkelijker de weg vinden om de procedure op te starten.  

 

Een deel van de gepercipieerde overlast houdt verband met de verwachtingen die 

lokale besturen opleggen. Grote verschillen tussen reglementen en verplichtingen 

op dit niveau zorgen voor onduidelijkheid. De Vlaamse overheid moet de lokale 

besturen hierin coachen en ondersteunen. Good practices kunnen hierbij 

inspirerend werken, bijvoorbeeld bij het stimuleren van een goed en kwaliteitsvol 

onthaalbeleid. Men moet jeugdverenigingen meteen informeren over de 

bestaande reglementen. Ze vraagt welke stappen reeds werden gezet inzake de 

modelreglementen en welke initiatieven er in 2017 zullen worden genomen 

betreffende het onthaalbeleid.  

 

Ze is overtuigd van het belang van speelzones en speelbossen. Er moet 

voldoende toegankelijk groen zijn voor jongeren. Ze juicht het initiatief van de 

zomerspeelzones toe, maar ook buiten de zomer neemt de druk op de 

speelruimte toe. Bovendien weet ze dat het voor de jeugdsector niet altijd even 

duidelijk is waar deze zomerspeelzones liggen. Dit zou beter bekend moeten 

worden gemaakt. Ze volgt de aanbeveling van de Vlaamse Jeugdraad om 

ambitieus te zijn in het toegankelijk maken van groene zones. Welke middelen 

zullen worden gebruikt om de ambitieuze doelstelling te realiseren om tegen 

2018 in elke gemeente in een speelzone te voorzien? Ze vraagt een stand van 

zaken van de visietekst over spelen in bossen en natuurgebieden.  

 

Ook voor kampvuren verschillen de reglementen die lokale besturen hanteren. Ze 

pleit voor het uniformiseren van de regelgeving.  

 

De spreker is tevreden dat er dit en volgend jaar meer tenten worden aange-

kocht. Ze vraagt of 317.000 euro voldoende zal zijn om beschadigde tenten te 

herstellen en nieuwe tenten aan te kopen. Ze gelooft in deze investering in 

combinatie met een aantal andere initiatieven.  

 

Ook het aanbod aan kampeerterreinen en jeugdverblijven moet op peil worden 

gehouden. Ze is blij met de ambitie om gemeenten te informeren en te 

sensibiliseren over de mogelijkheden om weides en jeugdlokalen te verhuren als 

kampplaats. Een eenmalige campagne zal hiervoor niet volstaan. 

 

De problematiek van de zonevreemde jeugdverblijven sleept al jaren aan. Er 

werden nog geen sluitende oplossingen gevonden. 

 

Wat betreft de kennisopbouw en de monitoring zou er in 2016 een inventaris 

opgesteld worden. Ze vraagt of deze beschikbaar is. Wordt er naast het in kaart 

brengen van het aanbod ook ingezet op het verzamelen van informatie met 

betrekking tot de vragen, de noden en de behoeften van de jeugdgroepen en de 

evoluties daarin?  

4. Imade Annouri 

Imade Annouri vraagt waarom de aanloop naar het Masterplan Bivakplaatsen zo 

lang heeft geduurd. Hij is blij om te horen dat er een taskforce zal komen die het 

masterplan in goede banen zal leiden. Hij sluit zich aan bij de bedenking dat men 

erover moet waken dat het masterplan effectief resultaten zal hebben. Hij vraagt 

of de middelen die nodig zijn om de ambities te realiseren, beschikbaar zijn.  

 

Hij is tevreden met de toelichting bij de regulering omtrent de kampvuren. Hij 

begrijpt dat minister Joke Schauvliege een oplossing zal vinden, maar dat er zich 

een probleem stelt voor kampvuren in de omgeving van heidegebied.  
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Hij apprecieert dat de tentenstock op peil zal worden gehouden en dat er nog 

veertig extra tenten bijkomen. 

 

Het masterplan bevat de ambitie om in 2018 in elke gemeente in een speelzone 

te voorzien. De spreker vraagt waarom de redenering niet kan worden 

omgedraaid. Men zou jeugdverenigingen kunnen laten weten waar ze niet mogen 

spelen. Dit lijkt hem praktischer en gemakkelijker en zou voor minder druk 

kunnen zorgen bij de jeugdverenigingen en de lokale besturen. Toegankelijkheid 

wordt zo centraal gezet. 

 

Een grote ambitie van minister Sven Gatz is het aanpakken van de regulitis. De 

minister kan hierin nog veel stappen vooruitzetten. Imade Annouri begrijpt dat 

de uitrol op zich laat wachten. Hij vraagt wanneer de concrete invulling zal 

gebeuren om de regeldruk bij de jeugdverenigingen te verminderen.  

 

Inzake mobiliteit vraagt hij een stand van zaken van de regeling die uitgewerkt 

wordt betreffende de aankoop van groepstickets bij De Lijn.  

5. Joris Poschet 

Joris Poschet is namens de CD&V-fractie tevreden dat het langverwachte 

Masterplan Bivakplaatsen er eindelijk is. Het bouwt verder op een resolutie van 

2004 van onder meer Tinne Rombouts, Sabine Poleyn en Joke Schauvliege 

waarin reeds aandacht werd gevraagd voor het voortbestaan van kampplaatsen 

(Parl.St. Vl.Parl. 2005-06, nr. 634/5). Een bivak of een kamp is het hoogtepunt 

van het werkjaar voor elke jeugdbeweging en een onvergetelijke ervaring voor 

kinderen en jongeren.  

 

Hij heeft begrip voor de vraag van de Vlaamse Jeugdraad naar een meer 

ambitieus masterplan. De drie bevoegde ministers hebben een hart voor het 

jeugdwerk. Hij rekent er dan ook op dat het plan volledig zal worden uitgevoerd, 

aangevuurd door de taskforce Jeugdverblijven. Misschien is een realistisch en 

uitgevoerd masterplan beter dan een ambitieus plan dat slechts voor een beperkt 

deel gerealiseerd wordt. Hij zal er als parlementslid op toezien dat het 

masterplan wordt uitgevoerd en voorstellen uitwerken om de regelgeving 

kampvriendelijker te maken.  

 

Inzake jeugdtoerisme werd er een conceptnota over Toerisme voor Allen (Parl.St. 

Vl.Parl. 2016-17, nr. 913/1)  ingediend in de Commissie voor Buitenlands Beleid, 

Europese Aangelegenheden, Internationale Samenwerking, Toerisme en 

Onroerend Erfgoed. Er werd advies gevraagd aan de Vlaamse Jeugdraad. Dit zal 

worden besproken als de evaluatie van het decreet betreffende de jeugdverblij-

ven is afgerond.  

 

De vraag van de Vlaamse Jeugdraad over de lagere tarieven voor groepsreizen 

met de trein heeft de spreker doorgegeven aan Jef Van den Bergh, volksverte-

genwoordiger, die een vraag gesteld heeft aan François Bellot, minister bevoegd 

voor Mobiliteit. In zijn antwoord liet die jammer genoeg verstaan dat hij niet 

bereid is om de NMBS-tarieven aan te passen voor groepsreizen.  

6. Cathy Coudyser 

Cathy Coudyser voegt toe dat de hostels worden toegevoegd aan het nieuwe 

Logiesdecreet. Voor het Toerisme voor Allen-decreet is er een transitie waarover 

de Vlaamse Jeugdraad reeds advies heeft gegeven en zal er een initiatief worden 

genomen. De jeugdverblijven moeten enerzijds onder Jeugd en de jeugdwerking 

blijven vallen en anderzijds de band met Toerisme voor Allen blijven behouden. 

De evaluatie van het decreet voor de jeugdverblijven zal eind 2016 worden 

https://www.vlaamsparlement.be/commissies/925078
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/925078
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/925078
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opgestart. Ze vraagt om de timing van deze twee processen af te stemmen. Hoe 

kan men ervoor zorgen dat de jeugdverblijven van type A, B en C goed kunnen 

blijven functioneren? 

IV. Antwoorden van minister Joke Schauvliege 

Minister Joke Schauvliege wil bondig antwoorden en is bereid om verder op deze 

thematiek in te gaan in de Commissie voor Leefmilieu, Natuur, Ruimtelijke 

Ordening, Energie en Dierenwelzijn. Ze meent dat de oppositie in het Vlaams 

Parlement vaak aangeeft dat een plan niet ambitieus genoeg is wanneer ze niet 

goed weet welke kritiek ze dan wel moet geven. Ze zou graag eens een resolutie 

van de oppositie zien over wat dan wel ambitie is en is bereid om hierover het 

debat aan te gaan. Het is zeer goed om ambitie te koesteren, maar deze 

meerderheid is geïnteresseerd in concrete resultaten op het terrein en die zijn er. 

Er wordt gezegd dat er al vaak plannen geweest zijn en dat er niets is gebeurd. 

Dit klopt helemaal niet. Ze herinnert sommige oppositieleden eraan dat hun partij 

ook vijf jaar lang bevoegd is geweest voor Jeugd tijdens de vorige legislatuur.  

 

Ook voor de bevoegdheid Natuur geeft minister Joke Schauvliege aan dat er al 

veel zaken gerealiseerd zijn. De afstandsregeling voor de kampvuren is 

versoepeld. De afstand tot bos- en natuurgebied werd aangepast van 100 meter 

naar 25 meter. Het Veldwetboek legt in artikel 89, 8°, vast dat men bij het 

maken van vuur een afstand van 100 meter moet houden ten aanzien van 

boomgaarden, hooimijten, heide enzovoort. De diensten screenen waar deze 

regel kan worden teruggebracht tot een afstand van 25 meter. Het ANB geeft aan 

dat deze regel kan versoepeld worden, maar dat voor het maken van vuur in de 

omgeving van heide de regel van 100 meter moet blijven gelden, wegens het 

grote risico op heidebranden met een grote ecologische schade als gevolg. 

 

Ze begrijpt de parlementsleden en de Vlaamse Jeugdraad die pleiten voor een 

omgekeerde toegankelijkheid van speelzones. Ze heeft dit voorstel voorgelegd 

aan deskundigen van het ANB. Deze hebben een negatief advies gegeven. Het 

risico op ecologische schade is namelijk heel groot. Ze wil het advies van de 

experten volgen en is op zoek gegaan naar een alternatief, met name de 

speelzones. Er zijn drie soorten speelzones: de tijdelijke zomerspeelzones, de 

permanente speelzones en de vrij toegankelijke zones.  

 

Er zijn 796 natuur- en bosspeelzones in Vlaanderen. Er wordt een enorme 

inhaalbeweging gemaakt. De minister heeft in middelen voorzien om de lokale 

besturen te ondersteunen. Via projectoproepen kunnen lokale besturen middelen 

ontvangen om de oprichting van deze speelzones te financieren. Er is een bedrag 

van 1 miljoen euro voor deze projectoproepen gereserveerd. Heel wat besturen 

gaan daarop in. Het engagement in het masterplan is om dit nog beter te 

communiceren en te evolueren naar meer eenduidigheid. De minister is bereid 

om mee te gaan in de visie van omgekeerde toegankelijkheid als daar een 

draagvlak voor bestaat, maar dit zou wel ingaan tegen de expertadviezen over 

ecologie en biodiversiteit.  

 

Bij de algemene speelzones moet men voor een risicovolle activiteit een 

machtiging aanvragen minstens 35 dagen voorafgaand aan de activiteit. De 

minister noemt dit administratieve rompslomp. De diensten onderzoeken hoe dit 

kan worden versoepeld.  

 

Minister Joke Schauvliege concludeert dat het masterplan een dynamisch 

gegeven is, dat gaandeweg in aanpassingen voorziet aan de realiteit.  

https://www.vlaamsparlement.be/commissies/925082
https://www.vlaamsparlement.be/commissies/925082
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V. Antwoorden van minister Sven Gatz 

Minister Sven Gatz ervaart het advies van de Vlaamse Jeugdraad over het 

masterplan als positief. Hij heeft oog voor de bezorgdheden van de sector en 

probeert de voorgestelde wijzigingen zoveel mogelijk te volgen.  

 

De taskforce Bivakplaatsen is opgestart en bijeengekomen op 16 september en 8 

december 2016. De jeugdbewegingen maken deel uit van de taskforce. Dit was al 

beslist voor de vragen in de commissie werden gesteld. De volgende bijeenkomst 

is op 28 april 2017. Een aantal zaken moet nu worden uitgewerkt. Een indicatieve 

planning met tijdsschema voor verdere uitvoering van het masterplan is 

opgesteld.  

 

De minister heeft de wens van de Vlaamse Jeugdraad genoteerd om een 

boodschap van algemeen nut omtrent een positieve beeldvorming van kampen te 

overwegen. Hij bespreekt deze suggestie met de Vlaamse Jeugdraad op het 

volgende structurele overleg. 

 

Niet alle acties uit het masterplan vereisen financiering. De minister zal 

systematisch het aantal tenten op peil houden zonder besparingen. Eind 2016 

werden extra tenten aangekocht. In de komende maanden zal duidelijk worden 

of dit ook voor dit jaar kan worden overwogen.  

 

De vraag werd gesteld waarom de uitvoering van de brochure over regulitis van 

de Ambrassade op zich laat wachten. Het is volgens de minister geen goede 

werkmethode om alle zaken tegelijkertijd uit te voeren. Hij wil geen half werk 

verrichten. Hij kiest voor een aantal prioriteiten, onder meer de voorbereiding 

van de regeling voor de vrijstelling voor de onroerende voorheffing voor 

jeugdlokalen. In de brochure kan een bepaalde problematiek over overregulering 

helder en kort worden voorgesteld. De oplossing is vaak complexer. Hij kiest er 

dan ook voor om in te zetten op de prioriteiten van het Masterplan Bivakplaatsen.  

 

Op het overleg van de taskforce werd afgesproken om de vernieuwing van de 

brochure ‘Kom uit je tent’ te koppelen aan de uitwerking van een kampcharter 

met goede principes. De bedoeling is om in het voorjaar van 2017 de tekst te 

kunnen finaliseren, zodat deze bruikbaar is voor de komende zomerkampen, 

zowel voor groepen als voor lokale besturen. Op zich is dit al een tegengif voor 

regulitis.  

 

De minister wil gemeenten verder ondersteunen en sensibiliseren omtrent hun 

eigen beleid en de reglementeringen. Samen met de VVSG, de VVJ en CJT werkt 

de minister een aantal modelreglementen uit die als voorbeeld verspreid kunnen 

worden in de gemeenten, om zoveel mogelijk over te nemen binnen hun lokale 

autonomie. 

 

Specifiek met betrekking tot de toeristentaks heeft de minister een bevraging 

gedaan om de grootte van het probleem in te schatten. Er was een vrij hoge 

respons: 110 gemeenten hebben geantwoord. Uit deze bevraging blijkt dat 

slechts 23 van deze gemeenten een toeristentaks heffen. Van deze 23 

gemeenten zijn er 12 die in een vrijstelling voorzien, waarvan 8 voor jeugdtoe-

risme. Dit betekent dat er 15 gemeenten zijn waar jeugdgroepen mogelijkerwijs 

geconfronteerd worden met een toeristentaks. De problematiek lijkt dus kleiner 

dan verwacht. De resterende 100 gemeenten werden intussen bevraagd. Er moet 

onderzocht worden of een toeristentaks bestaat in die gemeenten waar veel 

kampplaatsen gevestigd zijn. Eens de minister daar zicht op heeft, wil hij ten 

aanzien van de gemeenten die het nodig vinden om een toeristentaks te heffen, 

een campagne voeren. 
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De vraag werd gesteld of er samenwerking is met Wallonië. Voor het kampchar-

ter wordt gebruikgemaakt van goedepraktijkvoorbeelden uit Wallonië. Er wordt 

aan kennisuitwisseling gedaan. Het kabinet van de minister is samen met Scouts 

en Gidsen Vlaanderen in Marche-en-Famenne met de lokale overheden en de 

politiediensten de goede werking gaan bekijken. De minister heeft ook Meeuwen-

Gruitrode bezocht ter voorbereiding van dit masterplan. Er is nog geen specifiek 

overleg met de Waalse minister bevoegd voor Toerisme of Jeugd, maar dit kan 

nog volgen.  

 

De minister heeft geopperd om een digitaal platform te lanceren waarbij 

jeugdbewegingen onderling tentenmateriaal zouden kunnen uitlenen. Hij heeft 

deze suggestie ontvangen van een aantal jeugdbewegingen uit het noorden van 

Limburg. Hij stelt echter vast dat de koepels menen dat er geen nood is aan een 

dergelijk platform. Dit is voor hen een extra databank en ze stellen zich de vraag 

wat er dan moet gebeuren met andere materialen die een groep verhuurt. De 

uitwisseling gebeurt in de praktijk eerder tussen lokale groepen die elkaar 

kennen. Door de anonimiteit online lijkt het vertrouwen om materiaal te verhuren 

minder aanwezig. Mogelijke schade en de controle op de kwaliteit zijn bekom-

mernissen. Ten slotte heeft de verhuur van tenten via een digitaal platform ook 

gevolgen voor de betaling van btw op de inkomsten via verhuur. Onderhands en 

informeel verhuren, werkt goed. Het zichtbaar en traceerbaar maken van de 

verhuur via een onlinedatabank kan tot ongewenste fiscale inmenging leiden. De 

minister heeft nog geen standpunt bepaald, maar vindt dat deze argumenten 

hout snijden.  

 

Bij het aanbod van kampeerterreinen vanuit Defensie is er winst te boeken. 

Defensie biedt nu reeds een dertigtal kampeerterreinen aan via een website, 

maar deze dienstverlening blijkt onvoldoende gekend. De terreinen worden 

ondergebruikt door de jeugdbewegingen. De minister wil dit bekender maken, 

rekening houdende met de planning van de administratie binnen het ministerie 

van Landsverdediging.  

 

De GIS-laag bij de kennisopbouw en monitoring wordt momenteel uitgewerkt 

door de Ambrassade. De planning was om de bevragingstool eind december 

online te plaatsen. Wegens een aantal ICT-uitdagingen zit men achter op 

schema. De minister bespreekt hoe dit versneld en versterkt kan worden.  

 

De koepels van de jeugdbewegingen hebben gezamenlijk een vertegenwoordiger 

naar de taskforce afgevaardigd.  

 

In verband met de groepsreizen met de trein en met De Lijn blijkt uit een 

parlementaire vraag in de Kamer dat de federale minister bevoegd voor Mobiliteit 

niet ingaat op de vraag om de NMBS-tarieven specifiek aan te passen voor 

groepsreizen. Minister Sven Gatz wil onderzoeken of er andere mogelijkheden 

zijn. Uit naam van minister Ben Weyts, antwoordt minister Sven Gatz op de 

vraag of groepen een bus van De Lijn zouden kunnen reserveren aan de kostprijs 

van een belbus. Voor grotere groepen moet men tijdig en vooraf reserveren. 

Vanaf vijf personen kan er worden gebruikgemaakt van een groepsbiljet. Dit 

groepstarief is identiek voor alle types voertuigen. Hij zal het volledige antwoord 

van minister Ben Weyts schriftelijk bezorgen.  

 

De vraag werd gesteld of het mogelijk is om tijdens de zomer haltes tijdelijk te 

verplaatsen naar kampplaatsen. In algemene zin in een tijdelijke halte voorzien, 

is niet opportuun indien deze slechts voor de heen- en terugrit zou dienen. Indien 

een tijdelijke halte tijdens een kamp voldoende wordt gebruikt, wil hij verder de 

mogelijkheden bekijken, ook binnen de taskforce.  
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Minister Sven Gatz zal proberen de timing van de evaluatie van het decreet voor 

de jeugdverblijven enerzijds en het nieuwe Logiesdecreet en de transitie die 

wordt voorzien bij het Toerisme voor Allen-decreet anderzijds, op elkaar af te 

stemmen door overleg tussen de kabinetten en administraties Jeugd en 

Toerisme. De minister heeft aan de afdeling Jeugd een onderzoeksopdracht 

gegeven in verband met een evaluatie van het decreet op de jeugdverblijfscen-

tra. De resultaten hiervan zullen in het najaar worden besproken op de 

werkgroep Jeugdtoerisme van de Ambrassade. De aanpassing van het decreet op 

de jeugdverblijfscentra zal niet meer binnen de huidige zittingsperiode gebeuren. 

De minister laat de knelpunten oplijsten en zal mogelijk al in praktische 

oplossingen voorzien.  

 

Tine Soens is tevreden dat de jeugdverenigingen zijn uitgenodigd om deel te 

nemen aan de taskforce. Ze vraagt hoe de minister de commissie op de hoogte 

zal houden van de uitvoering van het Masterplan Bivakplaatsen.  

 

Wat betreft de financiering van het masterplan leest ze dat de middelen gezocht 

moeten worden binnen het bestaande budget. Wordt er nog in bijkomende 

middelen voorzien?  

 

Ze vraagt hoe de impact van het plan zal worden gemeten op het einde van de 

zittingsperiode. Bij de acties worden geen indicatoren vermeld.  

 

Ze heeft geen antwoord gekregen op de vraag voor minister Ben Weyts hoe de 

regelgeving voor speciaal vervoer uniformer kan worden gemaakt.  

 

De Vlaamse Jeugdraad heeft aanbevolen om een boodschap van algemeen nut te 

verspreiden over de tolerantie ten aanzien van kampen. Ze begrijpt dat de 

minister hierop wil ingaan, en vraagt of hij reeds contact heeft gehad met de 

jeugdverenigingen over een mogelijke inhoud en aanpak.  

 

Aan minister Joke Schauvliege stelt ze de vraag of er tussenoplossingen mogelijk 

zijn in verband met het omdraaien van het bostoegankelijkheidsprincipe, zoals 

het toegankelijk maken van bossen buiten het broedseizoen of het vrijgeven van 

grotere stukken bos als speelzone. De vraag naar toegankelijke groene ruimte is 

nog steeds veel groter dan het aanbod. 

 

Miranda Van Eetvelde heeft uit de toelichting van minister Joke Schauvliege 

begrepen dat er een visietekst opgesteld wordt over spelen in bossen en 

natuurgebieden. Binnen welke termijn mag men deze visietekst verwachten, en 

welke concrete stappen zullen worden gezet?  

 

Wat betreft het idee van een onlineplatform voor het uitlenen van tentenmateri-

aal tussen jeugdverenigingen is ze verrast dat de sector hiervoor geen vragende 

partij is. Zij zijn natuurlijk het beste geplaatst om dit in te schatten. Het is 

belangrijk om minder administratieve overlast te creëren.  

 

Er werd een engagement genomen om de 35 dagenregeling inzake de machtiging 

te versoepelen. Op het terrein zorgt deze namelijk voor wrevel en overlast. Kan 

de minister dit verder toelichten? Er zijn concrete acties nodig om de administra-

tieve overlast voor jeugdverenigingen te verminderen. Dit moet goed worden 

opgevolgd, in samenspraak met de jeugdsector.  

 

Minister Sven Gatz zal het indicatieve tijdschema waarbinnen de taskforce werkt, 

bezorgen aan de commissie. In functie van de vergadering van 28 april 2017 

heeft de taskforce tijd nodig voor een aantal zaken. De minister stelt voor om 

daarna opnieuw een toelichting te geven aan de commissie.  
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Daar waar de minister vermeld heeft in bijkomende middelen te voorzien, heeft 

dit betrekking op de tenten. Uitgezonderd in het kader van de politieke 

jongerenorganisaties is het geen gewoonte van de minister om met middelen te 

schuiven. Hij heeft het gevoel dat een redelijk aantal van de acties geen grote 

hoeveelheid bijkomende middelen vraagt.  

 

Er is geen nulmeting gebeurd. Volgende zomer zal blijken wat er op korte tijd 

gerealiseerd is. Na elke zomervakantie zal duidelijk worden welke problemen 

opgelost zijn, en welke bijkomende zaken nog aangepakt moeten worden. Binnen 

dit dynamische proces is de minister bereid om de administratie te laten bekijken 

welke aanbevelingen van de Vlaamse Jeugdraad werden gevolgd. De minister zal 

dit overzicht schriftelijk bezorgen. 

 

Over de boodschap van algemeen nut zal de minister nog overleg plegen met de 

sector. Dat is mogelijk in het kader van het structurele overleg met de Vlaamse 

Jeugdraad.  

 

De vragen over de toegankelijkheid van bossen zal de minister overmaken aan 

minister Joke Schauvliege.  

 

 

Bart CARON, 

voorzitter 

 

Joris POSCHET 

Tine SOENS, 

verslaggevers 
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Gebruikte afkortingen 

ANB  Agentschap voor Natuur en Bos 

CJT  Centrum voor Jeugdtoerisme  

GIS  geografisch informatiesysteem 

NMBS  Nationale Maatschappij der Belgische Spoorwegen 

OVAM  Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij 

RUP  ruimtelijk uitvoeringsplan 

ULDK  Uitleendienst Kampeermateriaal voor de Jeugd 

VEN  Vlaams Ecologisch Netwerk 

VIST  versnelde indicatiestelling en toewijzing 

VVJ  Vereniging Vlaamse Jeugddiensten en -consulenten 

VVSG  Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten 


